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Betreft: Schriftelijke vragen plaatsen laadpalen 
 
Gemeentebelangen is inmiddels door bewoners van diverse straten benaderd over het beleid van de 
gemeente Vught voor het plaatsen van laadpalen. 
Nadat enkele bewoners van de Kampdijklaan, de Victorialaan en Willem de Rijkelaan zich in dat 
kader tot ons hebben gewend, hebben wij nu eveneens kennis genomen van een bezwaar van 
bewoners aan de Johan Frisolaan met betrekking tot het plaatsen van laadpalen op een plaats in hun 
straat, die daarvoor niet geschikt blijkt.  
 
Reeds eerder verscheen het artikel “Wel of geen laadpaal voor de deur, daar hebben Vughtenaren 
niks over te zeggen” in het Brabants Dagblad (22 april jl.) met betrekking tot dezelfde bezwaren van 
bewoners. Bewoners zijn niet tégen het plaatsen van laadpalen, maar zouden graag mee willen 
praten over de locatie ervan in hun woonwijk. Daarvan is nu geen sprake. 
Locatiebepaling van laadpalen door derden (Vattenfall) is op zijn minst niet wenselijk en leidt tot 
onvrede onder bewoners.  
 
Voor de fractie van Gemeentebelangen is dit reden navolgende schriftelijke vragen aan het college te 
stellen: 
   

- Kunnen bewoners, geheel in lijn met het bestuursakkoord waarbij benadrukt wordt de burger 
meer centraal te stellen, meer betrokken worden bij de plaatsbepaling van laadpalen? 
Immers, bewoners van een wijk/straat, die begrip hebben voor het plaatsen van laadpalen, 
zijn veel beter in staat te bepalen waar een laadpaal geplaatst kan worden dan een 
medewerker van Vattenfall die dit vanachter een computer invult, klaarblijkelijk zonder 
rekening te houden met de nabijheid van scholen e.d.  

- Herhaaldelijk is gebleken dat bewoners de behoefte voelen inspraak te hebben, maar het 
gevoel hebben niet gehoord te worden waarna zij zich noodgedwongen tot de 
bezwarencommissie moeten wenden om een besluit aan te vechten. Bent u het met de fractie 
van Gemeentebelangen eens dat dit geen wenselijke situatie is en derhalve aangepast dient 
te worden?  

- Een enkele kennisgeving in het Klaverblad wordt door bewoners als onvoldoende geacht.  
Liever zouden wij zien dat een straat/buurt middels een brief met motivatie waarom beoogde 
locatie wenselijk geacht wordt, welke belemmeringen, beperkingen of andere zwaarwegende 
redenen meespelen en welke alternatieven er gekozen kunnen worden. Kan het college zich 
hierin vinden en daaraan gevolg geven? En zo ja, op welke termijn? 

- De plankaart, waaruit de toekomstige behoefte aan laadpalen voor Vught blijkt, is niet 
vindbaar. Is het mogelijk deze kaart zo spoedig mogelijk te plaatsen op de website van de 
gemeente Vught, zodat inwoners beter geïnformeerd zijn? En zo ja, kunt u eveneens 
aangeven per wanneer dat het geval is? 

- Vorig jaar, 16 juni 2020, heeft een digitale inspraakavond plaatsgevonden waarbij inwoners 
konden meedenken over de plaatsing van nieuwe laadpalen in Vught, Cromvoirt en Helvoirt 
zodat de gemeente wist waarop te letten bij het plaatsen van deze palen in de openbare 
ruimte. Vanzelfsprekend verliep deze inspraakavond digitaal vanwege de 



Coronamaatregelen. Om inzicht te verkrijgen in de huidige handelswijze van het college 
ontvangen wij eveneens graag antwoorden op navolgende vragen: 

• Is er voldoende rekening gehouden met het geringe aantal inschrijvers voor deze 
avond, juist vanwege de heersende Coronamaatregelen? 

• Welke tips en ervaringen van inwoners heeft de gemeente ontvangen van 
deelnemende personen tijdens deze online inspraakavond? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bregje Peijnenburg – van Gemert 
Namens fractie Gemeentebelangen 
 
 


